
Bestyrelsesmøde for Børnehuset Ådalen og Ådalsskolen tirsdag d. 24.10. kl. 18-21 

Deltagere: Lone Gyldenløve Larson, Jesper Kaasen Skovdal, Bjarke Jensen, Birgit Vinther Høgfeldt, Hanne 
Holstein Ipsen, Carl Høj Laursen, Charlotte Bech Svendsen, Tanja Vinther (medarb.), Mette Bach (medarb.), 
Henrik Juhl-Dam (medarb.), Victoria (elevrep.), Nickolaj (elevrep), Susanne Andersen, Maibritt Vestergaard, 
Morten Borup, Jette Køtter Pedersen 
Afbud: Susanne, Morten, Henrik, Carl, Victoria, Nickolaj 
Mødested: Ådalsskolen 

Det forventes, at man har spist hjemmefra, men i løbet af mødet vil der blive serveret lidt brød.  

Dagsorden 
Ordstyrer: Hanne 

Pkt. 1 Underskrive referat underskrevet 5 min. 

Pkt. 2 Godkendelse af dagsorden  godkendt 5 min. 

Pkt. 3 Siden Sidst Personalenyt: Susanne Andersen har fået nyt job pr. 
1.11.2017.  
Budgetvedtagelse: se mere på 
www.syddjurs.dk/politik/budget-2018 
Liv i Ådalen:  
Der er fællesmøde d. 6. november. Det er startskuddet til 
landsbyklyngeprojekt. Vi ved ikke helt hvad det kommer til 
at indebærer. Prik alle dem i kommer kontakt med og få 
dem med til mødet d. 6. november. Vi har brug for mange 
forskellige kompetencer i forhold til projektet. Konsulenten 
er lokalt forankret og er bosat i Rosmus, som også har 
gang i landsbyklyngeprojektet. Hun har haft børn på 
Ådalsskolen og kender lokalområdet. 
Det er for alle! 
 
OBS der er fest i hallen i weekenden.  
 
Talis: lærer og leder spørgeundersøgelse. Ådalsskolen er 
udtrukket til at deltage. Undersøgelsen afvikles i foråret 
2018. 
 
Busserne: Der er ansat en ny chauffør. Der har været 
klager omkring den tidligere chauffør. Vi har haft en rolig 
periode med få henvendelser. Ledelsen tager en snak med 
chaufførerne om, hvilke handlemuligheder vi har i 
fællesskab. 
Igen opfordres forældrene til at tale med deres børn 
omkring sikkerheden? 
Kunne man samle nogle af de ældre elever og lave en 
slags ambassadører? Elevrådet inddrages i dette.  
 
Brugertilfredshedsundersøgelse:  
Rapporten kommer ud i start december. Vores svarprocent 
lå omkring 60% for skolen. For børnehuset lå den lavere.  
NB! Efter de korrigerede resultater viser det sig, at skolens 
besvarelsesprocent lå på 58. Det betyder, at der ikke 
genereres en rapport for hverken skole eller børnehus. 
 
Dialogforum, dagtilbud mandag d. 6.11. kl. 17-19, Jette, 
Tanja og Jesper deltager, se bilag, skoleområdet mandag 
d. 4.12. kl. 17-19, dagsorden mangler.  
Mette, Morten og Bjarke og Hanne deltager. 
Hele bestyrelsen har mulighed for at deltage i 
dialogmøderne. 
 

35 min. 

http://www.syddjurs.dk/politik/budget-2018


Regnskab for 2017:  
Venter til næste gang.  
 

Pkt. 4 Nyt fra elevrådet Ingen punkter 10 min. 

Pkt. 5 Ny vision, se bilag Det var en god aften. Der var meget energi i rummet. 
Medarbejderne var mere konkrete i forhold til aktiviteter.  
Der var mange fællestræk i forhold til det bestyrelsen 
havde arbejdet med. 
Fremadrettet: ledelsen kigger på tilbagemeldingerne, og 
det kommer på bestyrelsesmøde igen. 

35 min. 

Pkt. 6 Tilbagemelding fra 
forældremøder 

Repræsentanterne har været ude. Vi har vist flaget. Der er 
ikke kommet så mange tilbagemeldinger, men de har fået 
ansigter på medlemmerne.  
 
Vi skal have opdateret personalefotos og 
skolebestyrelsesmedlemmerne på hjemmeside og Intra.  

15 min. 

Pause 25 min. 

Pkt. 7 Trafikpolitik, se bilag  
Der bør laves en fælles trafikpolitik for skole og børnehus. 
Her kan vi beskrive kørselsforhold. Der har været et 
problem på kløvevej, når der parkeres på vejen og der 
køres stærkt. Vi opfordrer til, at man holder på græsarealet 
i stedet for på vejen.  
 
Belægningssten fra græsarealet kunne måske afhjælpe at 
folk holdt på vejen. Evt. skulle der gøres noget for 
skolestien. Lys og belægning og skilt ”Gangsti”.. 
 
Der er noget formuleringsmæssigt, som skal justeres. 
 
Rollemodeller skal måske fremhæves. 
Hvilke muligheder har vi for trafikregulering ved 
arrangementer. 
 
Cykelture med forældrerådet i fht. trafiklys skal slettes. Det 
ønsker forældrerådene ikke at stå med ansvaret for. 
 
Kort for parkering i stedet for beskrivelse. Skilte med 
parkeringsmuligheder. 
Parkering og standsning forbudt skilte ved buslommen. 
 
Forældrenes ansvar. Det skal tydeliggøres. Vi forventer.. 
skal fjernes og erstattes med: loven overholdes. 
 
Den kunne godt i højere grad tænkes ind i undervisningen.  
 
Forslag: 
Kunne der laves en cykelbus? Børnene cykler sammen 
eks. Kl. 7.30. Der er selvfølgelig en udfordring om 
eftermiddagen. Der skal være nogle af de store elever, der 
har lyst. 
 
Cykelstier kunne koble de små byer sammen. Det ville 
gøre meget for lokalområdet. Det kunne også være 
grusstier. 
 
Morten laver et nyt udkast 
 

20 min. 

Pkt. 8 Ansættelse af ny leder for 
børnehus og SFO 

Samtaler ligger d. 20.11. og 29.11. Hvem deltager fra 
bestyrelsen? 
 

10 min. 



Charlotte og Jette deltager fra børnehuset. 
 
Bjarke og Hanne deltager fra bestyrelsen. 

Pkt. 9 Indkomne sager til bestyrelsen Henvendelse vedr. Laptops og iPads 
Vi har brug for at undersøge om vi skal anvende iPads 
eller om det også kan være Laptops.  
I Syddjurs er det politisk besluttet, at der bruges iPads 
gennem hele forløbet indtil videre. 
 
Vi tager Rubis henvendelse til efterretning. Hvad 
understøtter elevernes læring bedst? Vi følger løbende 
med i udviklingen inden for området. 
 
Høretelefoner er så lille en udgift, at det er noget, vi tænker 
forældrene godt kan afholde. 
 
Skolen tager til efterretning, hvordan covernes standard 
har været, og tilstræber selvfølgelig, at de er rengjorte og i 
ordentlig stand inden udlevering. 
 
Morten og Maibritt afklarer svar med Jesper, som svarer 
på forældrehenvendelsen. 
 
Motionsdagen: 
Vil vi opfordre til lange distancer på motionsdagen? Skolen 
sørger for at vurdere undervejs, hvordan eleverne klarer 
sig, og om de er i stand til at løbe videre, eller om de skal 
stoppe.  
 
Nogle forældre har været bekymrede for, at eleverne har 
løbet meget langt. Det kan vi som skole have en 
opmærksomhed på.  

10 min. 

Pkt. 10 Punkter til kommende møder Budget og regnskab 
Ny vision 

5 min. 

Pkt. 11 Evt. - 5 min. 

 


